
Obecné zastupiteľstvo obce Zlatá Idka 

Zápisnica 

z I. riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zlatá Idka, konaného dňa 16.februára 2023 o 

18.00 hod. v priestoroch Kultúrneho domu Zlatá Idka, Zlatá Idka 159, sála KD 

Prítomní poslanci OZ: Ing. Andrej Jacko, Zuzana Beličáková, Slávka Rusnáková  

Ďalší prítomní: Podľa prezenčnej listiny  

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva, otvoril starosta obce Roman Beličák, ktorý privítal 

poslancov OZ. Konštatoval uznášania schopnosť OZ a predniesol návrh programu rokovania v 

súlade s pozvánkou na toto zasadnutie. 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa navrhol starosta obce Ing. Andreja Jacka a ako overovateľov zápisnice navrhol 

Slávku Rusnákovú a Zuzanu Beličákovú 

Hlasovanie: Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ)   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté.  

3. Schválenie programu rokovania 

V rámci tohto bodu starosta obce predniesol návrh programu v súlade s pozvánkou na 

zasadnutie. Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým sa schvaľuje program 

rokovania obecného zastupiteľstva v pôvodnom znení. 

Hlasovanie: Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ)   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

4. Kontrola plnenia uznesení 

V rámci tohto bodu starosta informoval o prijatých uzneseniach na zasadnutí zo dňa 24. 11. 

2023 , ktoré boli štandardným spôsobom zverejnené a nadobudli platnosť a účinnosť. 

Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo obce berie na 

vedomie , že uznesenia od č. 69 – 79 nadobudli svoju právoplatnosť.  

Hlasovanie: Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ)  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

5. Výzva z environmentálneho fondu C4 

V tomto bode starosta obce informoval poslancov OZ o výzve z environmentálneho fondu C4. 

OZ Zlatá Idka berie na vedomie informácie podané starostom o výzve z environmentálneho 

fondu C4 .  

Hlasovanie: Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ)   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté.  

 



6. Výzva z MAS 

V tomto bode starosta obce informoval poslancov OZ o výzve z MAS. OZ Zlatá Idka berie na 

vedomie informácie podané starostom o výzve z MAS. 

Hlasovanie: Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ)   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté.  

7. Malá obecná kompostáreň 

V tomto bode starosta obce informoval poslancov OZ o malej obecnej kompostárni. OZ Zlatá 

Idka berie na vedomie správy poskytnuté starostom k malej obecnej kompstárni. 

Hlasovanie: Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ)   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté.  

8. Odpady v roku 2023 - vyúčtovanie 

V tomto bode starosta obce informoval poslancov OZ o vyúčtovaní za odpady v roku 2023. OZ 

Zlatá Idka berie na vedomie správy o vyúčtovaní  za odpady v roku 2023 poskytnuté 

starostom. 

Hlasovanie: Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ)   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté.  

9. Rôzne  

Ing. Novák informoval  o poškodenom oplotení cintorínu zeminou.  Starosta konštatoval, že 

vyzval zodpovedných k oprave. 

Ing. Novák sa informoval, kto dal súhlas na zavozenie  zeminou obecného pozemku v časti 

Koncuveské.  Starosta konštatoval, že súhlas udelil on a že obecný pozemok sa zveľadil 

a vzhľad prostredia sa nezmenil  a nezmenili sa ani odtokové pomery. Zasypávalo sa čistou 

zeminou, nie je tam žiadny stavebný odpad.  Predtým tam bolo okolo trafa neupravene 

okolie. Voda ktorá sa vylievala a mrzla v zime, prichádzala z pozemku Opátstva Jasov  Starosta 

ich na to upozornil. Bagrom sa vykopal rigol popri ceste a voda sa odviedla do potoka. Cesta 

je odvtedy suchá. Pod s zastávkou je ešte starý  odvodňovací rigol, ktorý sa ešte na jar vyčisti 

a upraví teraz je tam porezaní strom, ktorý ešte musíme spracovať.   

Mgr. Ing. Filipová, ktorá zastupuje dcéru  sa informovala či bolo podané ohlásenie v súvislosti 

s plotom na susednom pozemku p. Ladányiho.  Starosta konštatoval, že obec nevydala 

povolenie na drobnú stavbu oplotenia. 

Mgr. Ing. Filipová informovala že na úradnej tabuli na pošte neboli vyvesené dokumenty 

v novembri, ktoré mali byť vyvesené. Starosta odpovedal že niekedy, keď ide dávať do 

vývesky a fúka vietor tak  je s tým malý problém, možná sa na to potom  pozabudlo. Starosta 

konštatoval, že všetky dokumenty a oznamy  boli a sú zverejnené na úradnej internetovej 

stránke obce.  Obec  bude mať novú obecnú stránku na ktorej sa momentálne pracuje, kde 

bude aj nová mobilná aplikácia pre obyvateľov.  

10. Diskusia  

11. Záver  

Na záver rokovania, starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie o 19.30 

hod.  



 

Vyhotovil: Ing. Andrej Jacko    Overovatelia: Slávka Rusnáková  

           Zuzana Beličáková 


